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沙田第一城學童乘車証 

Student Travel Card for City One Shatin 
 

上述證件的持証人乘坐路線61R或88R時，可獲半價優惠，直至另行通告。 
Card holders of the captioned Card can enjoy half fare on Routes 61R or 88R until further notice. 
 

路線 Routes 優惠車費 Concessionary Fare 

61R $5.00 / $3.90# 

88R $10.80 
# 黃昏班次優惠車費，試行至另行通知 Trial arrangement of evening services promotional fare until further notice. 

 

由2021/22學年起，持証人享用車費優惠方式更改如下： 
Card holders shall note the new payment method starting from the 2021/22 academic year. 
 

1.  

持証人向車長出示有效之沙田第一城學童乘車証，待

車長確認持証人身份及調較八達通機收費 
Card holder presents a valid Card to bus captain. Bus 
captain confirms the identity of Card holder and adjusts the 
Octopus reader to concessionary fare 

 

2.  

持証人以已註有「學生身份」之個人八達通卡繳付車

費 (不接受其他八達通或付款方式) 
Card holder pays the fare by a personalized Octopus card 
with “Student Status” (Neither other Octopus cards nor 
alternative payment methods are accepted) 

 
 

本公司於每年八月中旬至十一月下旬期間，接受學童乘車証的申請。如有查詢，請

於辦公時間內致電本公司學童乘車証申請組2136 2018或顧客服務熱線2873 0818。 
We accept application of Student Travel Card between mid-August and late November each 
year. For enquiry, please call our Student Travel Card Application Section at 2136-2018, or 
Customer Services Hotline at 2873-0818 during office hours. 
 

敬請留意。Thank you for your attention. 

 
 
 
 

營運部（九龍及新界） 啟 
Operations Department (Kowloon & NT) 
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